
Bob, Arjen,

Ik heb momenteel drie vragen over dit voorstel die ik vanavond ga stellen.

1. Is er een inzicht te geven in de reeds misgelopen, niet inbare, leges tot nu toe.

2. Is er een inschatting te geven van de baten die we met deze verordening  kunnen behalen 
t.o.v. de kosten van ca 6500,= euro die deze verordening gekost heeft. Over hoeveel euro’s 
hebben we het dan globaal.

3. Zijn er met deze consoliderende beheersverordening bij nieuwe, door burgers/ondernemers, 
gevraagde ontwikkelingen nadelen (of voordelen) te verwachten.
Voorbeeld: Heeft de door Jan Kwakernaak gewenste planontwikkeling Hekendorpse 
Buurtweg 105 hier baat bij.
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